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中考英语作文打印版范文 第一篇中考英语作文对考生的要求有四点：1、内容要完整。 2、语句流畅。3、没有语法错误。4、书写规范。能达到上述要求的作文，都会得到相应的高分。>一：先看一下扣分点：1.内容方面：要点缺失，可酌情扣分。比如中考作文“...
中考英语作文打印版范文 第一篇
中考英语作文对考生的要求有四点：1、内容要完整。 2、语句流畅。3、没有语法错误。4、书写规范。能达到上述要求的作文，都会得到相应的高分。
>一：先看一下扣分点：
1.内容方面：要点缺失，可酌情扣分。比如中考作文“I want to do something for my school”，若没有写一件具体的事情，是要扣3分以上的;若写的事情太过于虚幻，没有实际内容，也会扣1-2分。
2.字数：少于60字的作文要酌情扣分。
中考英语作文要求60字以上，标点符号不算，少了就要扣分。但是60字的作文能不能得高分?从我们拿到的实例作文来看，16分以上的作文，没有少于75字的，甚至少于80字的也少之又少。当然，也极少有超过100字的，因为中考试卷的短线格一共80个，在格子下面大约还有2行的空间，可以加20字左右，再多阅卷人就很难看清了，也会影响卷面的美观。所以，同学们如果想让作文得到高分，最好是让字数在75-100字之间。
3. 语法和拼写错误：每个扣，重复错误不计;
4. 标点错误：每4个扣.
>二：加分点
除了这些扣分点，还有一些得分点：比如说作文的组织结构分，就是根据学生使用复杂句型、单词和谚语、俗语的情况来加分。
只要文章中有1个亮点，基本就可以争取到1分(3分的文采分是很难全部拿到的)。而这1分的亮点，是可以提前准备的。例如，有一些“万金油”式的复杂句型，例如强调句型、only相关的倒装句等，只要同学们多操练几次，几乎是一定能用到作文当中，从而为自己争取到这1分。
其次就是卷面分
很多家长和同学，尤其是部分书法并不是十分整洁的同学，都会关心是否真的有“卷面分”的存在。虽然在阅卷标准里面并没有卷面分这一项，但是这个分数却真切地反映在了同学们的分数里面。
据阅卷老师的经验，在阅卷的时候并不是按这3个部分逐项打分的，而是在第一遍读完全文之后，心里已经形成了一个“印象分”，然后再细读第二、三遍，把印象分分配到各个打分部分。因此，这个“印象分”就非常重要，而同学们的书法，也正是在这个环节，影响到了自己的分数。所以初三的考生，如果书法不好，一定要注意。所谓的书法并不需要写的很漂亮，符合3个简单的标准即可：没有斜体、没有连笔、涂改较少。
中考英语作文打印版范文 第二篇
背景设定：最近，康敏的加拿大朋友Michael给他发来电子邮件，想了解康明家乡的变化。假如你是康敏，请根据以下提示，给Michael回一封电子邮件。
生活条件差，道路狭窄，车辆少，住不好，吃不饱，联系不便。。。。。。
生活条件优越，道路宽，车辆多，住得舒适，手机普及。。。。。。
要求：1。围绕以上内容进行合理表述;
2。所表述的内容必须包含表中的所有方面;
3。词数80词左右，开头语以给出中考英语满分作文范文不计入词数。
参考词汇：living conditions， narrow， be crowded into， communications中考英语满分作文范文通讯，telegram， thanks to， rapidly， mobile phone， policy
[优秀满分范文]
Dear Michael，
You want to know the changes about my hometown。 You know， great changes have taken place since 60 years ago。
In the past， the living conditions were very poor。 There were not many buses or cars， and the roads were narrow。 Usually， a big family was crowed into a small， dark house。 Most families couldn’t get enough food。 The communications were simple and slow。 People kept in touch with their friends and relatives far away mainly by letter or telegram。
Thanks to the government， our hometown has developed rapidly in recent years。 The living conditions are much better and more comfortable。 The roads are wide。 Some people have their own cars。 Most of the people have lived in big new houses。 Quite a few adults have mobile phones。 Because of many good policies， I think our lives will become better and better。
Sincerely
Kang Min
中考英语作文打印版范文 第三篇
Guangzhou Zoo is the largest one in our city.
The ticket for an adult is 80 yuan . The children over m in height can pay only half of it, and the ones under m can enter the zoo for free. The zoo opens from 9:00 am to 4:00pm on weekdays and from 8:00 am to 5:30 pm on weekends.
By the way, while visiting the zoo, you\'d better not feed the animals with the food you take.
And don\'t get too close to or even touch the animals. That would be very dangerous. Please keep the zoo clean as well.
Wish you a good time!
中考英语作文打印版范文 第四篇
High school is regarded as the best time in a person\'s life. As a senior three student, it won\'t take long before I graduate. Now, I have much to share with my fellow students.
Firstly, I would like to show my appreciation to those standing by me all the way, teachers, parents and friends included. Without their help and advice, my life would be different. Secondly, it\'s high time to say sorry to classmates whom I hurt or misunderstood. Communication and smiles act as bridges to friendship. Above all, I\'ve made up my mind to make every effort to study, for I believe hard work is the key to success. Just as the old saying goes, xxxno pains, no gains.xxx
Finally I hope that all the younger fellows can make full use of time, because time and tide wait for no men.
中考英语作文打印版范文 第五篇
In recent years, my hometown has changed greatly, because of new road and railway has been built. Previously, my hometown was closed to the outside world. Several years ago, the government paid much money on changing the basic equipment of my hometown. Building new roads is the biggest project. It took about half a year to build the new road. After finish, people have more methods to make money. And we have more communication with other places, which is a good way to develop ourselves. About two years latter, the railway was built. After that, there have been more and more changes happened in my hometown. Now, my hometown has developed into a big and rich town. People live a happy life.
比较近几年，由于建成新的公路和铁路，我的家乡发生了很大的变化。以前，我的家乡与外界隔绝。几年前，政府花了大量资金改变家乡的基本设备。新建公路是比较大的工程。新建公路大约花了半年时间。公路建成后，人们找到了更多赚钱的方法。而且，我们可以与其他地方互通，这是我们发展自己的好方法。大约两年后，铁路修好了。从那以后，我的家乡发生了越来越多的变化。现在，我的家乡已经变成一个富裕的大城镇。人民过着幸福的生活。
中考英语作文打印版范文 第六篇
It was a very busy evening, I was doing my homework at my home. My father was writing a composition in the study room. My mother was interested in Shanghai opera. She was watching a Shanghai opera contest. The apartment was very quiet. Suddenly the light went out. It was a blackout, but I liked it very much. It came and I didn’t have to do my homework.
We went to the living room very slowly. After 5 minutes, we all sat in the sofa. It was a lucky, fortunate day. I said that let’s held a concert. My parents aGREed with me. I took out some candles and lighted up. We were singing, laughing and talking. We had a really good time. But while I was singing, the light suddenly turned on. Oh, my God. My father went back to his room went on writing. My mother turned on the TV and said to me Dear, do your homework!
I felt very frustrated. I sat at the desk and thought I hated light. I hoped there would be a blackout the next day. I thought I would enjoy myself more and more. I went into a dream
中考英语作文打印版范文 第七篇
Dear Jo:
How are you? I haven’t heard of ① you for a long time.
I’d like tell ② you something about our school life in China. Now we are students of Middle School. We’re in the same grade, Grade Two, but in different class ③. I’m in Class 1, but Lucy is in Class 4. We go to school five days a week. Every morning, we leave home after a quick breakfast. Classes begin at eight o’clock in the morning. We have four classes in the morning and three classes in the afternoon. We have lunch at school because we all ④ like Chinese food very much.
Our favorite food is dumplings. School is over at about 3 in the afternoon. After school we have sports on the playground. We have made friends with a lot of Chinese children. We teach them English and they teach our ⑤ Chinese. Now we can speak and write a little in Chinese. What about you? By the way, when are you coming to China? Please write to me soon.
Love from: Lily
中考英语作文打印版范文 第八篇
At present more and more students chase stars,especially many middle school students.
When it comes the problem of star-worshipping,people hold the different ideas. Some people agreewith star-worshipping. There are many , it\'s fashionable for students to discuss stars\'things among their classmates. Secondly, they canrealize more culture. Thirdly, they can study stars\'advantages and achieve our own aim extremelyhard. However, others are against the idea think that star-worshipping costs a lot of moneyand time. They blindly worship easily and lose direction. They coda imitate stars and easilyget bad habit. Even, they waste school work.
In my opinion, star-worshipping is a bad thing. Tow reasons can explain my idea. On the onehand, we spend a lot of afford to understand the stars\' entertainment news. On the otherhand. It affects our study. After all, it\'s very important for us to have our own career. In a word,we must have a rational way to worship star .
中考英语作文打印版范文 第九篇
A person\'s life cannot lack of good faith, if you lack of sincerity, that your friend would distrust for you, you must have the good faith, without integrity, that is to hurt yourself!
About XiaoYun on Sunday, I come out to play, I\'m on time to the site, but XiaoYun was too slow to come. I want to still go to her home to find her, he said, I went to her house. To XiaoYun home, I call her no response, I have no response, and let out a cry which is a wave of anger welled up in my mind, but then I think she maybe have something urgent, asked her to school!
Ask XiaoYun on Monday, I went to school, got complain, I got very angry. She did not abide by the contract, ., why blame me, I am angry and sad. I think I can with her this after you don\'t obey the arrangement, also blame others make friends!
This is making me understand people who do not abide by the contract will always have her xxx, XiaoYun since didn\'t make friends with me, just a lot of people make friends with her. I want to repay!
中考英语作文打印版范文 第十篇
20xx年中考的脚步逐渐迈进，有的同学开始焦虑：20xx年春节的脚步临近，紧接着就是模考，那么如何才可以在短时间内提高自己的写作水平呢？的中考英语名师说，中考英语写作是很容易提高的。写作文时需要注意的四个方面，希望对大家有所启发。
>第一、词汇量要充足
词汇量多少很大程度上决定作文是否能写得下去，很多时候想到一个很好的句子或文字，但一下子词汇不记得了，没法写。词汇量不足的学生，建议重视提高词汇量。这点关键是在于平时的积累，长期的过程，短期效果只适合于记忆力超强的同学。要遵循记忆曲线的规律。
>第二、审题要充分
写英语作文时，普遍存在这样一个情况：看完作文题，就开始写，想到哪写到哪，只要把字数凑够了就停笔了。这样写出来的文章，看起来就像在记流水帐，没有任何逻辑，杂乱无章，毫无条理，同时容易出现用错时态、用错格式等的情况。试想，如果你是试卷的命题人，你出作文题的时候，肯定有出这道题的独特的道理。所以仔细审题和构思就成了写作的第一步。审题的重点放在写作体裁、格式、字数方面，确保第一遍审题就能保证得到基本分。同时还要文体和时态，因为不同的文体要求的写作格式也是不同的，时态的要求也非常重要。
这个问题是我们在考试的时候可以有效避免的，如果还是犯这样的错误，那就是对我们自己的残忍了。希望同学们在这点上要多加注意。
>第三、提纲要详细
审完题后一定要列提纲。很多学生认为，中考英语作文译成中文，最多是小学二年级的语文作文水平，所以根本没有必要列提纲。其实，这种想法是非常错误的，因为提纲不仅能使文章的结构清晰，还有很重要的一点：防止漏掉作文内容。因为中考英语作文有一个很重要的要求：要点要全。如果你漏掉了需要写的内容，即使文章写得再优美，用词再准确，也拿不了高分。最后要注意打草稿，然后修改。这样可以保证错误降低至最少或者没有错误，同时也能保持卷面整洁。
>第四、文化差异要注意
我们要时刻牢记一点，中英文表达方式有很大的差异，所以体现在作文表达上也常常会出现生硬的中国式作文表达，降低了我们的作文质量。所以注重中英语言差异，并努力找到两者之间的表达方式上的共通点，并且有意识的运用就能避免类似的问题。
这个问题，我们平时要多揣摩西方的思维方式和语言习惯，这样就能很好的发挥语言特色了，不至于我们写的是中国式英语。
>第五、细节错误要摒弃
很多孩子在写作文时常常感觉写得非常好，用上了几个高级句型或者不错的词汇短语，以为可以得高分，但最终结果出来后却与预想差距很大。主要的原因是很多细节没有注意。比如第三人称单数，名词的单复数，大小写，甚至标点、书写、段落安排等，这些细节问题也很重要。
中考英语作文打印版范文 第十一篇
I took a trip to Shanghai with my mother during the seven-day holiday. It took us more than two hours to drive to Shanghai from my home in Haimen. We stayed in a large hotel on the eighth floor. On the first day, I just stayed in the hotel and rested. On the second day, my brother and I went to Nanjing Road. It’s the busiest street in Shanghai. When we got there, there were lots of people. We walked from one shop to another. I bought two T-shirts and two pairs of trousers for the coming summer. The T-shirts and trousers I bought are all white because white is my favourite colour. My brother also bought some clothes. On the third day, my mother took me to Jinjiang Entertainment Centre. It was full of people. I played many kinds of games there. I had a good time. The other days, I went to some other interesting places, such as the Oriental Bright Pearl TV Tower, the Huangpu River and Shanghai International Conference Centre. I didn’t forget to do my homework in the evening. I had a full and happy holiday.
中考英语作文打印版范文 第十二篇
点题是用简明扼要的语句把文章的中心思想提示出来，话题作文作为一种应试文章，应该让阅卷者在短期内就有一个明确而正确的印象，了解这篇文章的材料和题旨，恰如其分的点题就能起到这样的作用。在文章恰当的地方(一般在结尾处，也可用“题记”的形式出现在文首)，恰当地点题，不但在结构上收拢全文、收束文脉，更重要的是，让阅卷者能及时充分、准确地把握文章的中心思想，对文章做出恰如其分的评价。话题作文的点题，一般可以采用明点的形式，在文章适当处出现和题目中关键字眼相同或大致相同的词语，直接解释和说明题目的含义，提示出文章的中心思想，以得到阅卷者的认可并赞同，当然也可以用象征式、比喻式、联想式的点题，但这类点题要求比较高，一般不易掌握，考生应该慎用。
中考英语作文打印版范文 第十三篇
I’m very glad to tell you about my winter holiday .It will be both relaxing and meanful . Let me tell you in detail.
First, studying is the most important thing for me, so I have to finish my homework carefully and do lots of exercises everyday .I’ll probably have two or three lessons so that I can make more progress.
Then I should do sports at the same time. Not only because the PE exam in next term, but also for my own health.
Phsics interests me a lot ,and I also like to read some books about it in my free time ．At the end of the vacation,maybe I’ll go sighting with some friends and some books to another city .
I think my plan is the best possible one .I’m hopeful the winter holiday will come soon .
我来告诉你关于我的寒假非常高兴。这将是既轻松又有意义。让我详细地告诉你。
首先，学习对我来说是最重要的，所以我必须认真完成作业，每天做大量的练习，我可能要上两、三节课，这样我才能取得更大的进步。然后我应该同时做运动。不仅是因为下学期的体育考试，而且是为了我自己的健康。物理我很感兴趣，而且我也喜欢在业余时间读一些这方面的书。在假期结束，也许我会去观光和一些朋友和一些书去另一个城市。
我认为我的计划是最好的，我希望寒假即将到来。
中考英语作文打印版范文 第十四篇
>1. 动笔之前，认真审题
《中考考试说明》指出，书面表达要切中题意。怎样才能切中题意?就是要认真审题，看到考题后，先不要急于动笔，要仔细看清题目要求的内容。在自己的头脑中构思出一个框架或画面，确定短文的中心思想，不要匆匆下笔，看懂题意，根据、图表、提纲或短文提供的资料和信息来审题。审题要审格式、体裁、人物关系、故事情节、主体时态、活动时间、地点等。
>2. 围绕中心，拟定提纲
书面表达评分原则有四条：
(1)内容要点;
(2)运用词汇和结构的数量;
(3)运用语法结构和词汇的准确性;
(4)上下文的连贯性。
由此可见，要点是给分的一个重要因素。为了防止写作过程中遗漏要点，同学们要充分发挥自己的观察力，把情景中给出的各个要点逐条列出。根据短文的中心思想考虑如何开头、展开和结尾，设想几个承上启下的连词，将主要句型、关键词语草草记下，形成提纲，写时切忌结构分散，废话连篇，严重跑题。书面表达，内容广泛，题材多样，要弄清考题的要求是写人、叙事、介绍、评论、图表、书信、、通知、便条还是看图作文或改写缩写。如果是，要写清年、月、日和天气情况;如果是书信，则要注意书信的格式，注意短文字数不要低于或超过规定的字数太多。
中考英语作文打印版范文 第十五篇
May first is a Sunday. And it is the Labor’s Day. My mother said to me :“Open your eyes！And look out of the window. What a fine day! Let’s go to park,” So my mother, my classmate and I went to the park. We took some foods in my schoolbag. On the way to the park. I saw the blue sky with snow-white clouds. I saw pear trees and some apple trees and so on. Below the trees, there are several kinds of flowers. It’s colorful, blue, red, yellow, pink, purple, orange and white. I saw some balloons and butterflies in the sky. I ate popcorn, cornflakes, banana and lollipop. They were wonderful.
In the afternoon, we went to the zoo. I visited the birds, mice, cats, dogs, budgies, hamsters, rabbits and so on.
May Day is my favorite day！
五月一日是一个星期日。这是劳动节。妈妈对我说：“打开你的眼睛，看看窗外。多么好的一天！让我们去公园，“所以我的母亲，我的同学和我去公园。我书包里带了一些食物。在去公园的路上。我看见蓝天白云。我看到一些梨树和苹果树等。在树下面，有几种不同种类的花。它是丰富多彩的，蓝色，红色，黄色，粉色，紫色，橙色和白色。我看到一些气球和蝴蝶在天空。我吃了爆米花，玉米片，香蕉和棒棒糖。他们都很棒。在下午，我们去了动物园。我参观了鸟类，老鼠，猫，狗，鹦鹉，仓鼠，兔子等。可能是我最喜欢的一天！
中考英语作文打印版范文 第十六篇
With more and more cars coming into our families, we are happy that it has greatly improved our life. But unluckily, it has also brought many problems, such as heavy traffic and traffic accidents.
Traffic safety is everybody\'s business. We must obey the rules. For example, we must walk on walk side, when we cross zebra – crossing, stop and look right and left, then go across fast. Don’t play football on the road .we can tell our parents not to drink before they drive, not to run through red lights, not to talk and laugh while driving etc.
We can say cars are coming into our life, but only when everybody thinks traffic safety is everybody\'s business can we be safe driving on roads and walking on sidewalks.
中考英语作文打印版范文 第十七篇
应用文是人们日常生活中广泛使用的文体。它最突出的特点是它的实际应用性，应用文包括很广，如书信、通知、日记、海报、便条、启事、请柬、电报、合同等。应用文的语言应使用规范语言，重在实用，力求朴实、准确、简洁。
书信我们分为两部分：信封和内容。
>1、信封的写法。
英语信封正面的左上角，写发信人的姓名和地址。在信封的正面中央偏左一点，写收信人的地址和姓名。
英语信封上的地点名称由小到大，视其长短可占二至五行不等。
寄信人只写姓名，不写头衔。但是，收信人一般都在名字前加上头衔，以示礼貌和尊敬。对于没有官衔和学衔的人士，通常在姓名前写上Mr., Mrs.,或Ms.。
信封的写法，一般来说，很少出现在中考英语的作文中。
>2、内容。
英文信一般可以分为下列几个部分。
1)信端(Heading)即写信人的地址和发信日期。
2)收信人姓名地址
3)称呼
4)信的正文
5)结束语
6)签名
有的时候，出题者会让考生写e-mail。e-mail的写法和书信的写法基本一致。只不过少了书信在信封上的繁琐。
中考英语作文打印版范文 第十八篇
China the great father of Hybrid Rice - Mr. Yuan Longping, was born in Beijing, he is our great Chinese rice engineering, biology professor, the United Nations Food Industry the beginning of 196x, Mr. Yuan Longping began studying hybrid rice technology, to 1975 study successful cultivation techniques of hybrid rice, hybrid rice he for large area promotion 196xto 1965in two rice blossom season, he and the team every day is so hard, feet on the mud, long bow, not tired a day and night, holding long-term backache, finally in the paddy fields found a natural male sterile Longping experienced many failures, he did not flinch, he let us Chinese pride, let the whole world people sit up and take notice!
中国伟大的杂交水稻之父-袁隆平先生,出生于北京,他是我们中国的伟大的水稻工程学家、生物教授、联合国粮食业首席顾问.从196x年开始,袁隆平先生就开始研究杂交水稻技术,至1975年研究成功杂交水稻种植技术,他为大面积推广杂交水稻奠定了基础.在196x年至1965年两年的水稻开花季节里,他与研究小组每天都是如此的辛苦,双脚踩在烂泥中,长久的低头弯腰,不知劳累了多少个日日夜夜,强忍着长期性腰酸背痛,终于在稻田里发现一种天然雄性不育的植株.袁隆平先生经历的很多失败,他并没有退缩,他让我们中国人骄傲,让全世界的人刮目相看!
中考英语作文打印版范文 第十九篇
话题作文“文体不限”，指的是不限制用哪一种文体，便于考生选择自己最擅长的文体来写作，但这样并不等于文体的泛化。文体的选择可以随意，但选定后，保持文体自身的规范与和谐却是必要的。有的考生把“文体不限”误以为可以写成不管什么样的文体，结果出现一些记叙文议论化、议论文记叙化、散文杂感化之类的文章，搞成一种文体的大拼盘大杂烩，信笔胡言，非驴非马，客观上影响了内容的表达，这是不可取的;为了标新立异，有的考生甚至还写出一些令人震惊的“另类”作文，这更应该及时纠正，以免延误大事。诚然，现在有些报刊上确实有些文章不伦不类，文体特征不鲜明，令人难以卒读。我们考生毕竟还处在学习写作阶段，文体的特征一定要鲜明，这既便于自己写作，也便于阅卷者阅卷。正确的方法是根据自己的擅长扬长避短，选择文体，确定自己是写什么文体后，就要在自己的文章中鲜明地表现出这一文体的语言特征。比如：形象思维比较发达，善于记叙描写的学生，可以选择记叙文;逻辑思维比较发达，善于议论说理的学生，可以选择议论文;感情丰富，视野开阔的学生，可以选择散文等等。
中考英语作文打印版范文 第二十篇
Love makes the world go around.
Love to us human is what water to shines the most beautiful light of humanity,we born in it,we live by often we take it as granted,but we should know love is a priceless gift we should how to cherish the love?I have heard a saying :the quickest way to receive love is to give it; the fastest way to lose love is to hold it too tightly the best way to keep love is to give it wings.
It is important for us to learn to love as the first class in our when you know how to love than you will be a real man in this brings us warmth in the fearful coldness,love brings us bright when life gets hard and brings us confidence toward life when we are tired out and want to give up.
Love deserves all the admiring words,and love is even beyond the life and is what love is all about in my eyes.
中考英语作文打印版范文 第二十一篇
Every Friday afternoon, the second class is a weekly meeting. Today is no exception. When the bell rings, the teacher comes in with a stack of diary books. I don\'t know what other students think, but I am very confused. Can I add another point to my diary this time.
First of all, the teacher praised the good students in one week, and reduced the bad students by one point. Next, the teacher pided the diary into two stacks: the good ones and the bad ones. I was a good writer. When my classmates applauded me and the teacher gave me the extra points, I couldn\'t help laughing, but I could not help it.
Zhou Hui is really interesting. I\'ll take my composition to a higher level in the future, and let the teacher give me more points.
中考英语作文打印版范文 第二十二篇
People will make a lot of friends during their lifetime, the more friends they make, the more capable they are.
Some young people are proud of having many friends, but only the true friends deserve us to care about.
The person we make must be positive to life.
He will set the good example to you and help you to be a better man.
The bad friends will make you perverted, especially for the teenagers, they can’t make the right judgement and are easy to follow others, so the friends are very important part of their lives.
Once they make the wrong friends, they will do the bad thing.
So we don’t need more friends, just the right one.
人们会交很多朋友在他们的一生中,他们交到越多的朋友,就越有能力。
一些年轻人为拥有很多朋友感到自豪,但只有真正的朋友值得我们在意。
我们结交的人必须对生活积极向上。
他给你树立榜样,帮助你成为一个更好的人。
坏的朋友会让你堕落,尤其是青少年,他们不能做出正确的判断，很容易跟随别人,所以,朋友是他们生活非常重要一部分。
一旦他们交友不慎,就会做坏事。
所以我们不需要更多的朋友,只需要好的朋友。
中考英语作文打印版范文 第二十三篇
However we are, however the world is, we are living in the same world. Maybe some are rich, others are poor, some are healthy, others are unhealthy, but there is an only warm heart around us… Thanksgiving. As a student, I\'ll leave my mother school. There are so many feelings in my heart, because so many people give me so much. I was born in a poor family. When I had problems with the cost of living, unknown people raised money to pay for my costs. When I couldn\'t go to school for illness, my teachers helped me with subjects in their free time; When I fell down in exams, my teachers always brought me warm words and encouraged me to get over differences. Now I’ve become one of the top students, but I think my success depends on the people who always love and care for me without return. Finally, I think I should have a thankful heart to help others, and give my love to the people in trouble around me, give my love to my society, give my love to my parents.
pollution produced is very dangerous. People will go to the moon for vacations. What do you think?
中考英语作文打印版范文 第二十四篇
九月一开学，初三生就正式吹响了中考复习的号角，很多考生都在担心能否提高自己的学习成绩，尤其是英语作文写作。其实，英语作文写作还是较容易提高的，只要你多注意下写作要点，那你知道中考英语作文写作要点有哪些吗?
>第一，词汇量要充足。
词汇量多少很大程度上决定作文是否能写得下去，很多时候想到一个很好的句子或文字，但一下子词汇不记得了，导致无从下笔。词汇量不足的学生，要在接下来的时间里重点抓单词记忆。在记忆单词时要讲究方式方法，合理利用记忆规律。
>第二，审题要充分。
很多同学在写英语作文时，普遍存在这样一个情况：看完作文题，就开始写，想到哪写到哪，只要把字数凑够了就停笔了。这样写出来的文章，看起来就像 在记流水帐，没有任何逻辑，杂乱无章，毫无条理，同时容易出现用错时态、用错格式等的情况。因此，仔细审题和构思就成了写作的第一步。审题的重点放在写作体裁、格式、字数方面，确保第一遍审题就能保证得到基本分。同时还要文体和时 态，因为不同的文体要求的写作格式也是不同的，时态的要求也非常重要。
>第三，提纲要详细。
审完题后一定要列提纲。很多同学认为，中考英语作文译成中文，最多是小学二年级的语文作文水平，所以根本没有必要列提纲。其实，这种想法是非常错误的， 因为提纲不仅能使文章的结构清晰，还有很重要的一点：防止漏掉作文内容。因为中考英语作文有一个很重要的要求：要点要全。如果你漏掉了需要写的内容，即使文章写得再优美，用词再准确，也拿不了高分。最后要注意打草稿，然后修改。这样可以保证错误降低至最少或者没有错误，同时也能保持卷面整洁。
>第四，文化差异要注意。
我们要时刻牢记一点，中英文表达方式有很大的差异，所以体现在作文表达上也常常会出现生硬的中国式作文表达，降低了我们的作文质量。所以注重中英语言差异，并努力找到两者之间的表达方式上的共通点，并且有意识的运用就能避免类似的问题。
>最后，细节错误要摒弃。
很多孩子在写作文时常常感觉写得非常好，用上了几个高级句型或者不错的词汇短语，以为可以得高分，但最终结果出来后却与预想差距很大。主要的原因是很多细节没有注意。比如第三人称单数，名词的单复数，大小写，甚至标点、书写、段落安排等，这些细节问题也很重要。
中考英语作文打印版范文 第二十五篇
>It’s Our Duty to Save Water
As we know , water is very important to man, we can’t live without water.
The amount of water which is suitable to drink is less and less. But some people don’t care about it .They waste a lot of water in their daily life. Even worse, they pour dirty water in to  throw rubbish into rivers , too. Many rivers and lakes are seriously  must be done to stop the pollution. Only in this way can we live happily.
If we don’t save water, the last drop of water will be a tear-drop of us.
>How to be a good learner？
As a good learner， we should have good habits and ways of learning。
We need to get ready for our lessons before class and always listen carefully in class。 It’s good to study in groups and help each other。 We should do more reading in our free time。 If we have some problems， we’d better ask others for help。 As a student， working hard is important， but don’t forget to do sports and keep healthy。
I think all these above will be helpful to us。
>My English Study
How time flies！ My three-year middle school life will be over soon。 Looking back， I have many memories of my English study。
When I entered the middle school， I had so many difficulties with my English。 I was not able to understand the teacher in class， and I couldn’t master the words and phrases。 For a time I wanted to give it up。 Later， with the help of the teacher and my classmates， I listened to the teacher carefully in class， kept on reading English every day and spoke as much as possible。 Step by step I made great progress in English。
In a word， only when you develop interest in studying English can you learn it well。
>Friends
What are friends? We often talk about the topic with others.
I think friends are those people who can help you when you are in trouble. Don’t forget the saying, “A friend in need is a friend indeed.” Friends can tell you your mistakes, though what they say is hard for you to listen to. You can share your happiness, trouble and worry with friends. Someone also says, “You can’t walk any step without a friend.” So I think friends are very important to us.
I would like to make as many friends as possible.
>How to Deal with Our Study Problems
Although we often feel stressed, we should find suitable ways to deal with stress.
We can wear calm colours like blue and white to make us feel relaxed. We should be careful enough, because “a miss is as good as a mile”. We should also achieve a balance between schoolwork and hobbies. Try to plan your spare time well. Don’t lose heart at any time. You will make great progress through hard work.
When having problems, we can ask people around us for help. It’s not wise to keep our worries to ourselves.
中考英语作文打印版范文 第二十六篇
Mr. Griffin,
Recently I have had a discussion about The Ways for Students to Relax with Terry, a student from Class One Grade Two . (As we study too long every day, every student should choose ways to relax.) In his opinion, the best ways are watching TV and playing computer games. He also believes that sometimes hanging out with friends isn\'t a bad way.
However, I\'m not quite agree with him. In my opinion, watching TV or playing computer games is not a good way to help us relax. I think listening to music and playing sports are good ways because they can help us keep healthy. I often play Pingpong after class and I find it really helpful to both my health and my study. Besides, I think chatting with our friends isn\'t a bad way. I think it can help me get on better with my friends.
Terry
中考英语作文打印版范文 第二十七篇
Dear parents,
How are you? I hope you are all well. It has been four weeks since I left home. Now I\'m writing to tell you something about our school life. Our school life, with a lot of after-school activities, is very colorful. We classmates are getting along well with each other, and our teachers are very concerned about us. Now I study very hard and have made great progress. But the food in our school is so bad that I am tired of it. So sometimes I have to eat out. Don\'t worry about me. I\'ll take good care of myself.
Write soon.
Yours,
Li Ming
中考英语作文打印版范文 第二十八篇
Should Yuanmingyuan Be Rebuilt?
Yuanmingyuan, “Garden of all gardens”, was burnt and fell into ruins in 1860. Recently my classmates had a discussion about whether it should be rebuilt or not.
Supporters of rebuilding the garden say only by doing so can we see the original sight of the garden, which reflects the Chinese civilization. And it will be another place of interest for tourists. If partly rebuilt, it will provide a comparison and help us remember the history.
Those who disagree think it more reasonable to keep the garden like this. The ruins will remind us of the past. We should never forget the history. Other buildings like Palace Museum and Summer Palace can also be symbols of the Chinese culture, so it isn’t necessary to rebuild this garden. Some also worry that the environment will be destroyed when the construction goes on in this district.
Personally, it is advisable to rebuild Yuanmingyuan , which will add beauty to the city . What’s more , the new scenic spot will no doubt promote the economic development of the local.
中考英语作文打印版范文 第二十九篇
Recently our class had a discussion about whether we should help students have different opinions.
Some think we should try to help strangers. Helping others is a virtue,and helping others is helping may come across some trouble and need others help some everyone isnt willing to help us just because we are strangers to them,its hard to imagine what our world will be like.
However,some are afraid that helping others can sometimes bring us we are just misunderstood and even have to pay the cost of kindness.
In my opinion,we should try our best to help others when they are in need of help,but we should also protect ourselves from getting into everyone tries a little kindness,our world will be full of love.
中考英语作文打印版范文 第三十篇
The cartoon aims at informing us of the significance of our dreams/objectives. Definitely, no once can deny the importance of it. Our dreams/goals/ideals/objectives will prevent us from quitting easily especially when we are in great trouble. They will lead us to the destination we are eager to reach, bring out the best in us and stimulate us to remain firm in our faith. To further illustrate the importance of dreams/objectives, I would like to take Helen Keller as a case in point: how could she, a disabled woman who was born blind and deaf, finally be a world-renowned writer who wrote If I Had Three Days to See without her dreams to overcome physical limitations.
Accordingly, at no time should we underestimate the power of dreams/objectives. furthermore, we must set up proper goals before we start to do anything and stick to it whatever difficulties we meet . One of the most dangerous forms of human error is forgetting what one is trying to achieve. Paul Nitze once said.
中考英语作文打印版范文 第三十一篇
Ms. Li, our English teacher, must have found it strange on Teachers’ Day: she did not receive a single greeting card from us students. She would have never thought a complete surprise was waiting for her.
As Teachers’ Day was approaching, our class decided to hold a party to celebrate the important day for a change this year. On the afternoon of September 10，some of us decorated our classroom with paper flowers and balloons, and others went to buy cakes, drinks and fruits. The blackboard was decorated with beautiful words, which read “Happy Teachers’ Day!”
Entering the classroom, Ms. Li was surprised to find we were standing in line, clapping hands and saying loudly “Happy Teachers’ Day!” Wang Hua, our monitor, presented her with the prepared flowers. Some of the girls sang songs for Ms. Li, and three boys showed their kung fu talent. Before we left, we enjoyed a new English song by Ms. Li.
Ms. Li spent a wonderful time with us, but we know that we cannot thank her enough for all her hard work and guidance.
中考英语作文打印版范文 第三十二篇
I\'m happy to have such a good summer holiday!Of course,I have many things to prepare.
First,I need to make a plan about my will do my homework 5 hours a day,and I want to read some famous English books to improve my English , I will see some funny or Tom Hanks\'s movies all cool! They can relax myself!If I have enough time,I will go dancing and swimming! I wanna keep fit,you know!And,I will spend some time on my always be careless on the math want to be careful!
I really have a large number of things to do,maybe It\'s a bit busy and I like this sort of will try my best to do these tings!I believe myself,I can do all of them!It\'s nice to have this kind of courage!
我很高兴有这么好的暑假！当然，我有很多事情要准备。
首先，我需要做一个关于我的假期计划。我将尽我的.功课，一天5小时，我想阅读一些英文书来提高我的英语学习。然后，我会看到一些有趣的或汤姆·汉克斯的电影都很酷！他们可以放松自己！如果我有足够的时间，我会去跳舞和游泳！我想保持健康，你知道吗？！而且，我会花一些时间在数学上，我总是在数学考试中粗心大意，我要小心！
我真的有很多事情要做，也许是有点忙，但是我喜欢这样的生活，我会尽我最大的努力去做这些事情！我相信我自己，我能做到这一切！有这样的勇气真是太好了！
中考英语作文打印版范文 第三十三篇
In the world of detective novels, Sherlock Holmes is undoubtedly the most famous one. But for me, the greatest detective in novels is Hercule Poirot, a little Belgian who always uses his little grey cells to find the truth.
I really appreciate him for various reasons, such as his having an insight into other people\'s psychology, his understanding on hunman nature and his being merciful. But most improtant thing is that he looks more like a real human being, compared with Holmes or other legend detectives. He has such a funny appearance, an egg-shaped head and exaggerated moustache . He enjoys delicious cuisine and focuses on his own dressing. He is always humor and likes to mock himself. he prefers to stay with young peole for being attracted by their vigor and energy. And there are still so many lovely features of him I can list.
Anyway, I like him and appreciate him. I always get touched by the philosophy of life in his storys. Hercule Poirot is indeed my favourite detective.
中考英语作文打印版范文 第三十四篇
My future will be happy. I already graduated at that time from the university. I will have a stable will have my family, my husband,and a lovely child. What will be my future job?
I have many ideals. I want to work as a singer, stands on the stage sings for the people; I want to work as a nurse, cure illness, brings the health for the people; I want to work as a pilot, drives the airplane in the blue sky; I want to work as a gardener, with a little bit sweat irrigation flowers, lets our life forever fill the green. After growing want to ba a will have many day I will give many classes to them. I will become a teacher
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